
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 11
Tabulový Vrch

Č. 12 / 2023 07. 12. 2023 / 17:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Krbeček Lukáš, Ing., Michalík Pavel, Mgr., Ryšlink Pavel, Bednařík Vlastimil, Ing., Žůrek
Jan, Bc., Buk Vladimír, Ing., Štanga Marián, Svitavský Otakar, MUDr., Kaštil Josef, Mgr.

Hosté: Aleš Petržela, strážník MPO

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
Komise schválila předsedou navržený program jednání.

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Starší požadavky
Zápis č. 7/2023 ze dne 03. 07. 2023: Vyznačení parkovacích stání - Předáno
Zápis č. 7/2023 ze dne 03. 07. 2023: Odpadkový koš - V realizaci
Zápis č. 7/2023 ze dne 03. 07. 2023: Digitální ukazatel odjezdu MHD - V realizaci
Zápis č. 8/2023 ze dne 17. 08. 2023: Socha Toiletta z rána - Před uzavřením
Zápis č. 8/2023 ze dne 17. 08. 2023: Pozvání architekta Blažka na jednání komise - Vyřešené
Zápis č. 8/2023 ze dne 17. 08. 2023: Estetizace - V realizaci
Zápis č. 8/2023 ze dne 17. 08. 2023: Knihobudka - Vyřešené
Zápis č. 9/2023 ze dne 07. 09. 2023: Odstranění spadaných větví - Vyřešené
Zápis č. 9/2023 ze dne 07. 09. 2023: Posouzení dopravní situace - ul. Stiborova - V realizaci
Zápis č. 9/2023 ze dne 07. 09. 2023: Ořez a úprava WC pro psy - Před uzavřením
Zápis č. 9/2023 ze dne 07. 09. 2023: Agility prvky do psího výběhu v parku Malého prince - Před uzavřením
Zápis č. 9/2023 ze dne 07. 09. 2023: Přemístění lavičkového setu - Před uzavřením

5 Projednávané záležitosti
Předseda seznámil komisi s dokončením realizace sedacích míst na zídce u parkoviště vedle obchodního domu
Albert.
Komise zajistila přemístění lavičkové soustavy od domu Foerstrova 1 k dětskému hřišti na ul. Karafiátová.
Komise obdržela CN na opravu chodníků na ul. Kmochova. Celková výše je rovna 2,33 milionu korun, KMČ není
schopna realizovat ze svých finančních prostředků (300 000 Kč/rok) a předává k posouzení priorit příslušnému
odboru, který vybere z celého města nejpostiženějších chodníky, které následně opraví nad rámec protředků pro
KMČ.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Stížnost na kvalitu vody



Komise obdržela podnět od pana Fuglíčka z Hněvotínské 495/30 s žádostí na prošetření kvality vody, jelikož
poslední dobou teče velmi často a dlouho z kohoutků rezavá voda. KMČ žádá o provedení místního šetření ve
spolupráci s Moravskou Vodárenskou.

8 Obecné informace
Komise se usnesla na nových termínech jednání pro rok 2024, vždy první pondělí v měsíci od 18:30 v zasedací
místnosti knihovny na ul. Karafiátová 6, pokud nebude stanoveno jinak.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 12 / 2023

Datum schválení zápisu: 08. 01. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Krbeček Lukáš, Ing.

Zapsal/a:
Krbeček Lukáš, Ing.

Ověřil/a:
Kaštil Josef, Mgr.


